
Voorstel lid Kröger (GL) rondetafelgesprek containerramp MSC Zoë 
4 april 2019 van 10.00 – 13.00 uur 
 
Er bestaan veel vragen bij verschillende partijen over de containerramp met de MSC Zoë. Het gaat 
hierbij bijvoorbeeld over de oorzaak, de respons van de diensten en overheden, de bergingsoperatie 
en de gevolgen voor de natuur, visserij en recreatie in de regio. Op alle vlakken zijn er lessen te leren 
en mogelijk verbeteringen in regels, procedures en samenwerkingen te realiseren. Deze lessen en 
mogelijke verbeteringen kunnen met dit rondetafelgesprek in beeld worden gebracht. Mogelijkerwijs 
kan dit ook behulpzaam zijn voor de resterende opruimwerkzaamheden.  
Los van dit incident is het de vraag of de huidige regels rond containers, het sjorren van de lading op 
schepen en de  stevigheid en vindbaarheid van containers verbeterd moet worden en zo ja hoe. Eén 
van de vragen hierbij is of de nationale en internationale regels voldoen. 
 
Het voorstel is om een rondetafelgesprek te organiseren bestaande uit drie blokken van elk één uur, 
waarbij de centrale vraag is welke lessen er geleerd kunnen worden van de containerramp met de 
MSC Zoë en hoe dit in het vervolg voorkomen kan worden.   
 
Blok 1: Bestuurders 

- Ferd Crone - Veiligheidsregio Fryslân – burgemeester Leeuwarden 
- Bert Wassink - Voorzitter Samenwerkingsverband De Waddeneilanden – burgemeester 

Terschelling 
- Ineke van Gent - Burgemeester Schiermonnikoog 
- Tineke Schokker - Burgemeester Vlieland 
- Gerard van Klaveren - Burgemeester Ameland 
- Rijkwaterstaat  

 
Blok 2: Natuur/milieu/omgeving 

- Ellen Kuipers - Waddenvereniging  
- Arjen Kok - Natuurmonumenten 
- Vertegenwoordiger vissers Lauwersoog 

 
Blok 3: Maritiem 

- Kustwacht/Marine  
- MARIN (Maritime Research Institute Nederland) 
- Inspectie Leefomgeving en Transport 
- Niels van de Minkelis - KVNR  
- Vertegenwoordigers Scheepvaartsector (WSC of IMO) 
- Vertegenwoordiger haven/sjorders (Havenbedrijf Rotterdam, Sjor- bedrijf) 

 


